
  

 

 

 

 

Valberedningens förslag till årsmöte 2024-02-28 

Valberedningens uppdrag kommer från medlemmarna och valberedningen ska i alla lägen se 
till klubbens intressen.  

Valberedningen ska sträva efter en allsidig sammansättning av styrelsen. Det ska till exempel 
finnas en rimlig balans för verksamhetens inriktningar; ridskolan, tävling och uppstallade 
hästägare. Även kön och ålder ska beaktas vid sammansättning av styrelsen.  

Valberedningens arbete ska präglas av öppenhet samtidigt som individens integritet ska 
respekteras. Valberedningen ska vara uppmärksam på situationer där det kan förekomma 
jäv eller olämpliga egenintressen.  
 
Arbetet har utförts enligt nedanstående process; 
 

 

Valberedningen har från klubbens medlemmar och från befintlig styrelse mottagit 
synpunkter, kommentarer samt förslag till kandidater för olika roller i klubbens styrelse.  
Valberedningen har varit i kontakt med dessa kandidater samt ytterligare identifierade 
personer för att utvärdera intresse samt möjlighet att vara aktiv i klubbens styrelsearbete. 
Samtliga personer som föreslås för nyval har blivit intervjuade av en eller två personer i 
valberedningen. 

Stor vikt har lagts vid att styrelsen sammantaget ska representera de tre verksamhets-
inriktningarna på ett balanserat sätt. Valberedningen ser för nästa år ett behov av att 
förstärka representationen för tävlingsinriktningen då vi i årets process inte funnit någon 
kandidat med en renodlad tävlingsprofil som har möjlighet att deltaga i styrelsearbetet. 



  

 

 

 

 

Utöver insikt i klubbens tre verksamhetsinriktningarna har erfarenhet från styrelsearbete 
bedömts vara meriterande i urvalsprocessen.  

Nedan följer förslag till nominerade för val till styrelsen vid årsmötet 2024. 

Som ordförande till klubben med en mandattid på ett år föreslås nyval av: 

• Anna Gustafsson 

Anna har erfarenhet som ledamot i styrelsen för Billdals Ridklubb i 7 år och är väl 
insatt i klubbens olika verksamhetsinriktningar. Anna har erfarenhet av att driva 
arbete och leda människor i projektform och drivs av att utveckla klubben framåt 
tillsammans med styrelsen och verksamheten. Anna rider på ridskolan sedan många 
år.  

Som styrelseledamöter med en mandattid på två år, föreslås nyval av: 

• Mia Ekblad 

Mia är hästägare med erfarenhet från tävlingar men även från ridskolan på klubben. 
Mia har även erfarenhet från styrelsearbete.  

• Stefan Karlsson 

Stefan är uppstallad hästägare på gården men även travtränare på Åby. Stefan har 
erfarenhet från kommunikation/ ekonomi samt styrelsearbete.  

Som styrelseledamöter med en mandattid på två år, föreslås omval av: 

• Monika Beiring (tidigare ledamot) 

• Tove Bender (tidigare suppleant) 

• Anna Weimers (tidigare suppleant) 

Som styrelsesuppleant med en mandattid på ett år, föreslås nyval av: 

• Marie Lowrie 

Marie rider på ridskolan och har erfarenhet från styrelsearbete, sponsring och 
kommunikation. 

• Andreas Olsson 

Andreas rider på ridskolan, har erfarenhet från styrelsearbete och intresse för bygg- 
och anläggningsfrågor. 

Som styrelsesuppleant med en mandattid på ett år, föreslås omval av: 

• Gabriella Nordwall (tidigare ledamot) 

 



  

 

 

 

 

Valberedningens förslag till styrelse 2024 ser därmed ut enligt nedan: 

 
Ordförande: 
Anna Gustafsson (tidigare suppleant) 
 
Ledamöter vars mandat löper ut 2026: 
Monika Beiring (omval) 
Tove Bender (omval, tidigare suppleant) 
Mia Ekblad (nyval) 
Stefan Karlsson (nyval) 
Anna Weimers (omval, tidigare suppleant) 
 
Ledamöter med mandat till 2025: 
Caroline Carlryd 
Hedvig Norlén 
Anna Stenberg 
Catharina Thörnqvist  
 
Suppleanter vars mandat löper ut 2025: 
Marie Lowrie (nyval) 
Gabriella Nordwall (omval, tidigare ledamot) 
Andreas Olsson (nyval) 
 
Lämnar styrelsen: 
Magdalena Levin (tidigare ledamot) 
Magdalena Rönström (tidigare ordförande) 

 

Valberedningen vill tacka för de synpunkter, kommentarer och förslag till kandidater till 
styrelsen som vi mottagit under arbetets gång. Vi upplever att kandidater till klubbens 
styrelsearbete har uppskattat att bli tillfrågade och många som inte har möjlighet att deltaga 
i årets styrelsearbete säger sig vara tillgängliga för framtida diskussioner, vilket är lovande 
för nästa års arbete.  

 

Med vänlig hälsning  

Valberedningen 
Emma Andersson (ordförande) 
Agneta Ekman 
Kristina Franzen  


